

မိသားစုထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ အကူအညီပေးခြင်း။

မိသားစု ပံ့ပိုးကူညီမှုဆိုင်ရာ အကူအညီပေးခြင်း (FSW) ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

FSW သည် ဉာဏ်ရည်ဉာဏ်သွေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းသော ကလေးများကို ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤ ကူညီပံ့ပိုးမှုသည် မိသားစုများ အတူတကွနေထိုင်နိုင်စေရန် ပံ့ပိုးကူညီပေးခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ဤကူညီမှုသည် အခကြေးငွေပေးဆောင်ရန် မလိုအပ်သော မိသားစု ပြုစုစောင့်ရှောက်သူများနှင့် နေထိုင်သည့် မွေးစမှ အသက် ၂၁ နှစ်အထိရှိသော ပါဝင်သူ ၈၅၀ အား ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

ပါဝင်သူတစ်ဦးစီတွင် အမြင့်ဆုံး နှစ်စဉ်ဘတ်ဂျက် \$10,000 အထိ ရရှိနိုင်ပါသည်။

မည်သို့သော ဝန်ဆောင်မှုများကို ရရှိနိုင်ပါသနည်း။

အထောက်အကူပြုနည်းပညာ

အိမ်တိုင်ရာရောက် ကလေးငယ်

ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးခြင်း

ပါဝင်သူအတွက် လိုအပ်သော အိမ်တွင်းနှင့်

ရပ်ရွာလူမှု အသိုက်အဝန်းနှင့် သဟဇာတဖြစ်စေခြင်း

လေ့ကျင့်ထားသော

ပြင်ပရပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ လိုက်လျောညီထွေဖြစ်စေသော ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာ အကဲဖြတ်မှုများ

နေအိမ်ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။

မိသားစုအတွင်းရှိ မိသားစုပြုစုစောင့်ရှောက်သူများနှင့် လေ့လာစောင့်ကြည့်မှုများ

အမှီအခိုကင်းရှုလွတ်လပ်သော လူမှုနေထိုင်မှု

အိမ်အကူ

ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဆိုင်ရာ အရေးပေါ်တုံ့ပြန်မှုစနစ် (PERS)

မိသားစုနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ

ထောက်ပံ့မှု သက်သာခွင့်

သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဆိုင်

ရ ယာဉ် ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်း။

မိသားစု ပံ့ပိုးကူညီမှု အကူအညီအတွက် မည်သို့သောသူသည် အရည်အချင်းပြည့်မီသနည်း။

FSW အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီရန်၊ ကလေးတစ်ဦးသည် ဖွံ့ဖြိုးမှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှုတစ်ခုရှိရမည်။ Medicaid အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီပြီး ဉာဏ်ရည်မသန်စွမ်းသူတစ်ဦးချင်းစီအတွက် အလယ်အလတ် စောင့်ရှောက်မှု အထောက်အကူပြု စောင့်ရှောက်မှု (ICF/IID) အဆင့်နှင့် ကိုက်ညီရပါမည်။

လူတစ်ဦးသည် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ မသန်စွမ်းမှု (CDD) အကူအညီအတွက် မှတ်ပုံတင်ခြင်းကို စောင့်ဆိုင်းနေစဉ်တွင် FSW တွင် ရှိနေနိုင်ပါသည်။

အခြားသော အချက်အလက်များကို မည်သည့် နေရာတွင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသနည်း။

ပိုမိုသိရှိလိုပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ DD Services ဝဘ်စာမျက်နှာ <https://dhhs.ne.gov/Pages/DD-Service-Array.aspx> တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပြီး "Family Support Waiver (FSW)" ဟူသော ကဏ္ဍသို့ ရွေ့ပါ။

လျှောက်ထားခြင်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအတွက် <https://dhhs.ne.gov/Pages/DD-Eligibility.aspx> တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှု ဝဘ်စာမျက်နှာသို့ ဝင်ရောက်ပြီး "DD Waiver ဝန်ဆောင်မှုများကို လျှောက်ထားခြင်း" ဟူသော ကဏ္ဍကို ရွှေ့လိုက်ပါ။